
Van:]
Verzonden: woensdag 30 maart 2016 t9:4I
Aan: vluchtelingen <vluchtelingen@waalre.nl>
Onderwerp : Vrijwilliger

Helaas ben ik te laat voor de informatie avond. Maar wil me graag aanmelden om als vrijwilliger
vluchtelingen te begeleiden in de integratie van de Nederlandse maatschappij.
Met vr. Groet
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Van:
Verzonden: donderdag 3l- maart 2016 8:31
Aa n : vl uchte li nge n <vl uchte I i nge n @waa I re. n l>
CC:

Onderwerp: opvang vluchtelíngen Ekenrooi

beste heer, mevrouw,

inzake eventuele opvang het volgende

1 inmiddels moeten we constateren dat jonge Arabische mannen een daadwerkelijk gevaar vormen
voor de veiligheid en goede zeden in ons beschaafde Europa
Keulen oudejaarsavond en de recente aanslagen in Brussel zijn hier schrijnende uitingen van

2 het is inmiddels ook vast komen te staan dat de groepen die naar Nederland willen dit om louter
economische redenen beoogen
veelal betreft het dieven, (oorlogs) misdadigers en oplichters
onze huidige regering in combinatie met het falend bureaucratisch systeem in Brussel tast volledig in
het duister omtrent de feitelijke achtergrond van de mensen
dit betekent enorme risico's van de gewone burgers te midden waarvan deze mensen zich zullen
gaan begeven

onacceptabel dus dat wij / de gemeente Waalre hieraan gaan meewerken

onnodig ook, inmiddels komen steeds meer EU ingezetenen en landen tot het besef komen dat de
opname van deze lieden uit het Midden-Oosten:

A onze samenleving verzwakt
B ons nog kwetsbaarder maakt
C financieel en economisch raakt

hiertoe besloten inmiddels miljoenen mensen in Europa en ook landen als:
Estland, Letland, Litouwen, Polen, Bulgarije, Oostenrijk, Zwitserland, Finland etc. om NEE te zeggen
tegen de opname

de vraag is, laten wij nu toe dat

L de waarde van de huizenprijzen gaat dalen (als je uberhaupt nog je huis verkocht krijgt in een wijk
met rondhangende, luidruchtige Arabieren)
2 wij de rekening betalen, in het beste geval míddels belastinggeld, in het slechtste geval met ons
leven

ben benieuwd of de gemeente Waalre kiest voor de bescherming van haar eigen nette,
hardwerkende burgers of loyaal is aan de barbaarse Arabische wereld

vriendelijke groeten,
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-----Oorspronkelijk bericht-----
Van:
Verzonden: vrijdag 1 april 2016 2L:t9
Aan : vluchtelingen <vluchtelingen@waalre. nl >
Onderwerp: Uitnodiging?

Waarom wordt er veel onzin gepubliceerd op de facebook pagina en de uitnodiging voor deze
raadsvergadering niet. Dit is achterbaks communicatiebeleid. Onze regio is niet geschikt voor de
opvang van gelukszoekers uit Albanië dus ik stem onder alle omstandigheden tegen.
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Van:
Verzonden:
Aan:
Onderwerp: FW:Asiel

Met vriendelijke groet,

Medewerker GemeenteContactcentru m

Aanwezig : ma-di-wo-do-vr

Gemeente Waalre
vrijdag 1 april 2016 9:45

Gemeente Waalre
Postbus 10.000
5580 GA Waalre

( Bezoekadres
Laan van
5582 LA

Díepenvoorde
Waalre
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T Þ 6. t: (040) 2282500 College van B&W en Raad¡-¡,\_¡- e: gemeente@waalre.nl Laan van Diepenvoorde g
w: www.waalre.nl 5592 LA Waalre

op d¡t bericht is de proclaimer van de gemeente waalre van toepassingr www.waalre.nl/proclarmeremail

Van:
Verzonden: vrüdag L april 20L6 9:35
Aan: Gemeente Waalre <gemeente@waalre.nl>
Onderwerp: Asiel

Is dit democraties wordt ons niks gevragen over opvang vluchtelingen waardeloos maar ja zijnwe van jullie
gewend wij zljnin dienst van de gemeente heb altijd gedacht dat de gemeente door ons werd gekozen en in
dienst was van ons
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Van:
Verzonden:
Aan:
CC:

Onderwerp:

zondag 3 april 2016 8:21
Gemeente Waalre

Urgentie:

Vraag aan gemeente Waalre aangaande mogelijke vluchtelingenopvang

Hoog

Geachte heer, mevrouw,

Helaas waren wij bij de raadsínformatieavond van 31 maart aangaande mogelijke vluchtelingenopvang verhinderd. Daar wij op een
steenworp van één (of twee vermoedelijk) van deze voorgestelde locaties wonen zou ik graag toch wat aanvullende informatie
ontvangen, meer dan het algemene bericht op waalre.nl (

tot-oovang-300-vluchtelinqen)

,,Graag 
ontvang ik van u documentatie, raadsstukken, presentaties en/of andere informatiedragers waarin of waarop in ieder geval:

De locaties voor deze mogelijke vluchtelingenopvang exact zijn geduid, zodat daar geen misverstand over kan ontstaan.
(twee van de drie locaties lijken, op basis van het bericht op de website, functioneel ongeveer dezelfde plek vermoed ik.
Oftewel, maar 100 m van elkaar. Dat lijkt dus alleen semantisch om twee plekken te gaan.)
Waarin wordt aangegeven wat geleid heeft tot de besluitvorming, door wie en wanneer, om opvang voor 300
vluchtelingen aan te bieden waar op basis van de verdeelsleutel ongeveer een kwart daarvan door Waalre zou moeten
worden opgevangen.

Wat de voorziene tijdsduur is van deze mogelijke opvang. ls het tijdelijk met een vastgestelde einddatum?
Welke maatregelen reeds zijn voorzien om eventuele overlast voor de gemeente en de inwoners te voorkomen.
Wat de vervolgstappen zijn vanaf heden én welke mogelijkheden er bestaan tot inzage, inspraak en/of bezwaar.

lk hoor graag op korte termijn van u,

Met vriendelijke groet,

Deze e-mail, inclusief eventuele bijlagen, is uitsluitend bestemd voor (gebruik door) de geadresseerde. De e-mail kan persoonlijke of
vertrouwelijke informatie bevatten. Openbaarmaking, vermenigvuldiging, verspreicfing en/of verstrekking van (de inhoud van)"deze e-maiÌ (en
eventuele bìjlagen) aan derden is uitdrukkelijk niet toegestaan. Indien r niet de bedoelãe geadresseerde bént, wordt u wiendelijk verzocht
degene dìe de e-mail verzond hiervan direct op de hoogte te brengen en de e-mail (en eventuele brjlagen) te vernietìgen.

I nfb rmatie venn ootschap

I



L

Van:
Verzonden: maandag 4 april 201,611,:35
Aan: Opvangvluchtel ingen <Opvangvluchtelingen @waa lre.nl>
Onderwerp: lnformatie voorziening door de Gemeente Waalre aan haar inwoners

Geachte heer/mevrouw

Onlangs heeft menig bewoner van Waalre vernomen over mogelijke plannen van de
Gemeente Waalre om (extra) vluchtelingen op te nemen en (ver gevorderde) voorstellen om
op reeds aangewezen locaties opvang centra te realisren.

De algemene consensus onder de geïnterviewde inwoners van Waalre is onvrede over de
wijze waarop deze informatie hen heeft bereikt.

Bij hen leeft het idee dat door de Gemeente Waalre bewust gekozen is om zeer weinig
aandacht te besteden aan een goede informatie voorziening en procedureel alles zo snel
mogelijk achtereen te behandelen om ruimte voor tegengeluiden zoveel mogelijk te
beperken.

Een mening die niet onredelijk geacht kan worden gezien enkel op de site van de gemeente
zelf , op 24 maart 2016, een berichtgeving is geplaatst over een raadsinformatie avond. Deze
informatie avond zou zee'r kort op de plaatsing van de mededeling, namelijk op 31 maart
2016, al plaatsvinden.

Verdere berichtgeving over behandeling van dit onden¡verp door de Gemeente Waalre via
anderen kanalen of eerdere data is ons niet bekend en kunnen wij ook niet terug vinden.
Daarom leg ik u de volgende vragen voor.

1#

Via welke officiële wegen, anders dan alleen via een summiere vermelding op de gemeente
site, heeft de gemeente Waalre haar inwoners ge'informeerd over dit gevoelige ondenruerp.
Op welke andere data zou dit dan moeten hebben plaatsgevonden.

2# Door negatieve ervaringen en gebeurtenissen in andere gemeenten is men het er daar
nu over eens dat totale openheid en de mogelijkheid bieden tot gesprek de juiste aanpak is
voor dit gevoelige politieke ondenruerp.

Daarom wordt algemeen geadviseerd iedere huishouden schriftelijk te benaderen en
gelegenheid te geven om zich beter te laten informeren. Waarom heeft de Gemeente Waalre
geen schriftelijke berichtgeving naar de huishoudens in haar gemeente laten uitgaan?

3# ls de Gemeente Waalre er vanuit gegaan dat met een vermelding op eigen site zij had
voldaan aan goede en voldoende informatie voorziening?

4#

ls de Gemeente Waalre op de hoogte dat (verdere) informatie voorziening over dit
onderurerp, op haar eigen site niet werkt?



Op http://oovanqvluchtelinqen.waalre.nl/faq.htmlwordt onder Communicatie een link
vermeld waar bewoners actuele informatie en lijsten met vragen en antwoorden kunnen
raad plegen. De vermelde lin k, www.waalre/opvanqvl uchtel i noen werkt helemaal niet.

5# Wat is de motivering van de Gemeente Waalre geweest om binnen een tijdsbestek van 7
dagen een raadsinformatie avond op te zetten. Waarom is er niet gekozen om bezorgde
bewoners ruimschoots voldoende tijd te geven om hiervan kennis te nemen en zich hiervoor
te kunnen inschrijven?

Om geen overhaaste conclusies te trekken omtrent de informatie plicht van de Gemeente en
naleving van overige formelen en materiele beginselen van bestuur bieden wij hiermee de
gelegenheid om duidelijkheid te verschaffen.

Graag zien wij een reactie binnen 10 werkdagen tegemoet.
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Van:
Verzonden: maandag 4 april2016 t7:L3
Aan : vluchtelingen <vluchtelingen@waalre.nl>
Onderwerp: reactie op opvang voor vluchtelingen in Waalre

Beste,
Ik probeer via deze weg contact te zoeken over het onderwerp de mogelijke opvang van
vluchtelingen op de Heistraat in Waalre.
Sinds vorig jaar zomer ben ik inwoner van Waalre, ik woon op de Hooghbeemd in Waalre

Afgelopen tijd hebben we, samen met de buurt, het gezin uit Syrië geholpen met inboedel en
betrokken bij activiteiten in de wijk. Dat gezin woon op de Bleeck.
Ik denk dat het prima is als er vluchtelingen komen wonen bij ons in de buurt, ik denk ook dat er
draagvlak te creëren valt als we worden betrokken bij hoe en wat en wat wij als buurt acceptabel
vinden, bijvoorbeeld 10 gezinnen in caravans ipv tenten. Ik begrijp dat het COA andere wensen
heeft maar misschien kunnen we samen als buurt en gemeente kijken hoe we met een alternatief
kunnen komen waardoor er geen gevoel van overspoeling dreigt. Mensen goed opgevangen
worden en de omgeving daar positief over is. Want het is vreselijk om te moeten vluchten uit
oorlogsgebied en nergens welkom te zijn.

Een andere opmerking is dat er sprake kan zijn van een goede samenwerking als wij als buren van
een eventuele opvang persoonlijk worden uitgenodigd en bericht worden via bijvoorbeeld via post.
Ik zou graag mee willen denken en het bericht toe willen lichten daar behoefte naar zijn, ik wil als
laatste opmerken dat dit bericht op persoonlijke titel is gesc

Vriendelijke groet,
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Van:]
Verzonden: dinsdag 5 april 2OL6 L7:OO

Aan: vluchtelingen <vluchtelingen@waalre.nl>
Onderwerp: vluchtelinge n

Hallo,

Bij de meeste mensen die ik spreek bestaat het idee dat het bericht over de opvang van asielzoekers
in Waalre (

300-vluchtelingen) een L april grap betreft. ls dat ook zo?

Mvrgr
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Van:
l/erzonden:
Aan:
Onderwerp:

b

Alleen digitaal, ingeboekt onder nummer

Met vriendelijke groet,

Medewerker GemeenteContactCentrum

Aanwezig : ma-di-wo-do-vr

Gemeente Waalre
dinsdag 5 april 2O16 77:77

FW: overlast AZC?

Gemeente Waalre
Postbus 10.000
5580 GA Waalre

t: (040) 22a2s0o
e: gemeente@waalre.nl
w: www.waalre.nl

Bezoekadres
Laan van Diepenvoorde
5582 LA Waalre
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College van B&W en Raad
Laan van Diepenvoorde I
5582 LA Waalre

Op dit Dericht is de proclaimer van de çemeente Waaire van toepassing: r¡rr¡rw waalre,nl/procfaimeremail

Van: Gemeente Waalre
Verzonden: dinsdag 5 april 2016 Ll:01,
Aan: Gemeente Waalre <gemeente@waalre.nl>
Onderwerp: FW: overlast AZC?

Van:
Verzonden: maandag 4 april20L6 L7:28
Aan: Bestuurssecreta riaat <bestu urssecreta riaat@waa lre.nl>
lo"d"r*"rp: overlast AZc? 

-

Beste,

Om even terug te komen op de mededeling dat dhr. Brenninkmeijer bij zijn collega's geïnformeerd heeft over
mogeiijke overlast van AZC's en vernomen heeft dat dit niet voorkomt zie het volgende:

71"67 + rt+
oo+soa nninsen+rondo +azc+i n+O iste rwi i l<. asox

httn: //r¡r''¡¡vr¡.o roeobra ba n T.n1/?news/2 802/Mee r+bevei I isins+en+ co ntro le+m oet+azc+O iste ik+veiliser+m
a l<en. aspx

Het resultaat rtan l_ minuut googlen.

lk heb een collega die relatief dicht bijditAZCwoonten gevraagd wat haarervaringen zijn

De overlast wordt nu in enigszins in de hand gehouden door de asielzoel<ers alleen toe te staan via bepaalde routes
naarwinl<els in het dorp te laten gaan. Ze mogen ook niet in de bossen en in de recreatie gebieden komen.

1



Meerdere keren per maand vliegen er helikopters met zoeklichten rondom het AZC.

Dus alleen met repressieve maatregelen valt de overlast mee. Fijne situatie.

lk vrees dat er een veel te rooskieurig beeid dor de burgemeester wordt geschetst

Best regards
Met vriendelijke groet,

T +31 (0) ,

F +31 (0)

M+31(
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to

Naam:
Adres:
Postcode:
Plaats: Waalre
Telefoonnummer
E-mailadres:
Vraag: Waalre, vrijdag 8 april 2016

Geachte Mevr. Mr,

Graag zouden we meer betrokken willen worden en beter geïnformeerd willen worden over wat er
vanuit de gemeente besloten word zonder directe omwonende een brief te sturen of te contacten.

Wij moesten via het Eindhovens dagblad en de Schakel (3 dagen later, donderdagT april2O16)
vernemen dat een weiland op circa 100m van ons huis aangewezen is als 1 van de opties om 300
mensen te gaan plaatsen in een tenten kamp. (AZC)

We hebben meerdere zorgen en vragen over dit voorstel
Aantal zorgen:

1. De overheid roept over een participatie van burgers maar ondertussen worden de directe
omwoners niet betrokken en wordt er van uit de Gemeenteraad alvast een stelling genomen.
2. Wij maken ons zorgen over de grootschaligheid van een AZC voor 300 mensen. Hoe kun je
300 mensen integreren in een kleine wijk / dorp. Wij hebben in de buurt contact met een Syrisch
gezin. Dit gezin wordt door de buurt zo veel mogelijk betrokken met activiteiten en hulp. Hoe
kunnen we 300 mensen opnemen op deze manier in onze wijk? Wij overzien de hoeveelheid niet.
Het is geen goede verhouding van bestaande inwoners van de wijk en mensen in de AZC.
3. De Meeris (Het Gat) is op 100m verwijderd van de locatie aan de Heistraat, we verwachten
dat uit verveling de mensen uit het AZC daar veel te vinden zullen zijn met alle onduidelijkheden
over de regelgeving rond het water, vissen/vuurtje/zwemmen etc.
4. Het gat van Waalre wordt door veel mensen bezocht in de zomer. O.a. door bewoners van
de Bennekel in Eindhoven. Hoe ziet de gemeente het als bewoners van het AZC en bijvoorbeeld de
bewoners van de Bennekel elkaar treffen bij het gat van Waalre...

Enkele vragen die we nu hebben:
1. Waarom zijn in de aanloop naar dit plan "Burgers" inwoners, direct omwonenden niet
betrokken bij de ontwikkeling van dit plan? Of in ieder geval niet persoonlijk op de hoogte gebracht
van deze plannen?
2. Wat is het besluit van de gemeente raad over de duur dat een AZC in Waalre zal blijven
staan?
3. Vluchtellngen hebben standaard een wachtperiode van 18 maanden voordat ze überhaupt
een status krijgen toegedeeld, in deze periode zullen ze moeten afwachten en zal het veel begrip
en geduld vergen. Waar kunnen deze mensen heen buiten het AZC?
4. Wij hebben als nieuwe bewoners van Waalre een contract moeten tekenen aangaande de
verkoop van onze nieuwbouw woning dat we deze de eerste 5 jaar niet mogen verkopen. Geldt
deze regeling ook als er een AZC ongewild in een straal van 100m wordt gebouwd?
5. In het bestemmingsplan van de gemeente is een nieuwbouw stuk opgenomen recht
tegenover het weiland aan de Heikant. De Heistraat is maar een kleine straat die vele malen meer
belast zal worden door de bouw. Nu er ook een AZC bij zou komen hoe waarborgt de gemeente
dan de veiligheid qua verkeer en de bereikbaarheid van de wijk?

Zo merken wij als wij in de buurt over het AZC praten er alleen maar meer vragen bij komen. Wij
begrijpen dat het vluchtelingen probleem een gedeelde opdracht zal moeten worden in Brabant en
Nederland maar nu het zo dichtbij, vrijwel in onze achtertuin, komt willen wij meer betrokken
worden.

Graag horen we antwoorden op onze vragen
Met de vriendelijke groeten van
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Van:
Verzonden: maandag 11 april 2O16 77:L9
Aan: vluchtelingen <vluchtelingen@waalre.nl>; Gemeente Waalre <gemeente@waalre.nl>
Onderwerp: DEZE MOEDER ZEGT GEEN AZC OP DE HEISTRAAT I

Graag uw aandacht voor mijn brief

Geachte burgemeester, wethouders en raadsleden,

Hoe haalt u het in uw hoofd om al zelf even voor te stellen om een azc te huisvesten in Waalrel!!
Zonder uw burgers op een degelijke manier te informeren en te bevragen wat wij daar van
vinden???
Wat een achterbakse manier van doen om zonder iedereen voluit te informeren een informatie
avond op 31 maart te organiseren. waar dus ook bijna niemand was omdat niemand ervan wist.
Ik heb hier geen goed woord voor over en ik kan u wel vertellen dat deze manier van handelen
alleen maar ervoor zorgt dat er nog negatiever over dit idee wordt gedacht dan wanneer u open
kaart had gespeeld. Heel dom...

Burgemeester, bent u het beste jongetje van de klas aan het spelen in het regionale overleg waar
u dan voorzitter mag zijn? Nou, dan zal u bakzeil moeten halen want het gaat gewoon niet
gebeuren als het aan de burgers in uw gemeente ligt.
Ik zou zeggen, probeer het zelf eens een azc in uw achtetuin. Eens kijken of u nog lekker buiten
zit, uw kinderen nog fijn en veilig buiten spelen, uw vrouw met uw hondje in het bos kan
wandelen, uw huis zou willen verkopen, moet ik nog doorgaan? U weet het in uw hart zelf ook wel.
En mag ik u er toch allemaal ook even aan herinneren dat u toch echt bent gekozen, aangesteld en
wellicht betaalt wordt om onze belangen te behaftigen?

En nee, kom me niet aan met, ach deze argumenten worden allemaal geboren uit angst, uit
onwetendheid. Een leuk media training antwoord maar ik ben niet gek, ik ben "gewoon" een
moeder van twee kinderen met een gezond boerenverstand en dit laat ik niet gebeuren met mijn
gezinsleven. Ik vind het een beperking van de leefbaarheid, bewegingsvrijheid en een ontwrichting
van onze buurtl

Werkelijk het idee alleen al bezorgt me slapeloze nachten. Ik woon zodanig dichtbij een van de
mogelijke locaties dat ik het kan zien liggenl Afschuwelijk, tevens gaat het ook nog eens ten koste
van mooie natuur. En ik wil ook geen rondhangende, wandelende mannen in mijn straat of
uberhaupt rond mijn woningl
En mevrouw de wethouder met haar; daar heb je helemaal geen last van, dat valt allemaal wel
mee... Ging u niet verhuizen uit onze buurt?? Verder weg van een mogelijk azc, dan klopt het dat u
daar geen last van heeft...

Luister beste burgemeester, wethouders en raad, op het moment dat we jullie bij elkaar in een te
kleine ruimte, met weet ik wat voor onverwerkte trauma's, cultuurverschillen, testosteron en
seksualiteit waar alleenstaande mannen nergens mee naar toe kunnen (l) behalve het bos in(!!!),
dan wordt het ook hommeles. De politie zal iedere dag moeten ingrijpen. En dat baseer ik naast
angst gewoon op openbare informatie hierover en politie bronnen. Al over nagedacht? Ik heb daar
absoluut geen zin in op 80 meter van mijn huis en geztn.

Of gaat het u om alle subsidie die het coa toezegt? Laat u toch niet zo bedotten! Wat kost het
Waalre aan imago, aan de waarde van de huizen, aan nieuwbouwprojecten die nu een fiasco
worden, aan inzet van school, huisartsen, en de andere voorzieningen die in de knel komen,
ergernis, angst, overlast, hoe kunnen jullie zo stom en naïef zijn!

Dit is maar gewoon een brief van mij, toevallig vannacht geschreven toen ik er niet van kon
slapen. Ik ben boos, heel boos zoals u kan lezen tussen de regels door. Het is geen dure taal en
misschien qua opbouw niet zo gestructureerd maar het verwoord denk ik prima wat er bij mij en in
Waalre speelt op dit moment. Dus denk niet dit duwen we er stilletjes even doorheen.

Het moge u duidelijk zijn, ik ondersteun uw toezeggingen en ideeën NIET.

Met vriendelijke groet,
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Waalre, 17 April 2016

Geachte Raadsleden,

Als omwonende volg ik met belangstelling de ontwikkelingen van waalre Noord.

Aan de ene kant is het soms jammer dat de vrije natuur moet plaatsmaken voor nieuwe woonwijken.
Aan de andere kant besef ik dat Waalre Noord een belangrijke bijdrage levert aan het noodzakelijke
woningbouwprogramma van de gemeente Waalre. Bovendien belooft de ambitieuze Gebiedsvisie dat
de bosrijke uitstraling en het dorpse karakter rond de waterplas behouden blijven.

Maar hoe verhoudt deze ambitie zich met het standpunt van het college, dat een weiland pal tegenover
de nieuwe wijk een kandidaat zou zijn voor een massaal asielzoekerscentrum (AZC) met driehonderd
mensen? En hoeveel stagnatie is te verwachten in de uitrol van Fase 2 als een dergelijk project op deze
plek doorgang zou vinden?

De nieuwe wijk van Fase 2 wordt ontsloten door de, aan oostzijde, doodlopende Heikantstraat. Om bij
openbare voorzieningen zoals winkels, scholen en busvervoer te geraken, zouden driehonderd
nieuwkomers dagelijks te voet door de wijk moeten trekken. Ook het vervoer van goederen, personeel
en onverhoopte calamiteitenrespons zou hier doorheen verlopen. Tenslotte vormt de wijk ook nog eens
een nauwe corridortussen het potentiële AZC en het aanliggende recreatiegebied rond De Meeris waar
in het verleden al overlast is ervaren.

Men zal hopelijk beseffen dat een AZC hier een onevenredig verdere druk zou leggen op de omgeving en
bovendien gevolgen heeft voor de verkoop van woningen in Fase 2. Mijn standpunt is dan ook dat de
Gebiedsvisie voor Waalre Noord strijdig is met de plaatsing van een AZC.

Hoogachtend,

Figuur 1- - kondidaat terreinen voor AZC t.o.v. nieuwe woonwijk
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Van:
Verzonden: dinsdag 19 april 2OL6 22:26
Aan: Gemeente Waa lre <gemeente @waa lre.nl>; Opvangvluchtelingen
<Opvangvluchtelingen@waalre.nl>
Onderwerp: azc op de heistraat
Urgentie: Hoog

Geachte Burgemeester, Wethouders en Raadsleden,

Graag wil ik namens ons gezin u deze mail versturen. Wij zijn de afgelopen weken verrast door uw
voornemen om een AZC op de heistraat toe te staan voor 300 asielzoekers en statushouders.
Waarom verrast? Niet verrast vanwege het feit dat w'rj ook statushouders en asielzoekers moeten
huisvesten. Geen probleem, ik zou namelijk voor geen goud met hun situatie willen ruilen. Onze zorg
zit in het aantal. 300 mensen op een paar weilanden huisvesten is absoluut geen goed idee.
Volgens ons om de volgende redenen:

- Het gedeelte waar u het azc wilt plaatsen bestaat uit 3500-4000 inwoners (kerngebied). Als

daar 300 mensen bijkomen dan is dit uitverhouding. Wij kunnen hen dan niet helpen om te
integreren omdat het simpel weg te veel asielzoekers zijn, hier krijg je geen draagvlak voor
en heeft u per definitie een tekort aan vrijwilligers.

- De plek, nabij het 'gat van Waalre' trekt al veel toeristen in de zomer en dit zorgt er voor dat
de overlast groter wordt, honderden mensen die daar ook gaan vertoeven is een

onwenselijke situatie.

De periode van L0-L5 jr is te lang. Door dit azc zo lang toe te staan zet u ons als gezin voor
een onaangenaam felt; wij hebben inmiddels een <......> en willen haar en ons graag

verblijden met een broertje of zusje. Onze woning heeft 2 slaapkamers. Wij hebben hiertoe
een vergunningsaanvraag ingediend om een slaapkamer bij te bouwen. Dit is afgewezen. Wij
speelden daarom met de gedachte om de woning te verkopen en een grotere woning te
kopen. Als het azc er komt dan is verkoop onmogelijk. Niemand koopt een woning waar op
het einde van de straat 300 asielzoekers wonen. Dit mogelijke besluit van u heeft voor ons
verstrekkende emotionele gevolgen. Een tweede kindje op de slaapkamer bij ons of onze

dochter is niet mogelijk, deze kamers zijn namelijk echt klein. Mocht het azc tijdelijk worden
gebouwd (L a 2 jaar) dan is deze tijd voor ons te overzien. Dan kunnen we aan de toekomst
denken en hopelijk aan gezinsuitbreiding.

De inpact van 300 mensen die niets mogen doen overdag en derhalve naar de winkels lopen,
is een indrukwekkend beeld. Dit is intimiderend. Los van het feit of het asielzoekers zijn, of
300 Waalrenaren die in colonne naar de winkels lopen. Dat geeft geen veilig gevoel en doet
afbreuk aan de leefbaarheid.

Het COA heeft aangegeven kleinere opvanglocaties toe te staan. Kleinschalige opvang kan een

bijdrage leveren aan de leefbaarheid voor en de veiligheid van asielzoekers in een AZC. Aanvullend
kan kleinschalige opvang ook rekenen op een breder draagvlak.
Namens mijzelf en mijn gezin, hoop ik van harte dat u andere opties (inclusief spreiding) serieus gaat

bekijken en ons niet voor het blok stelt door 300 mensen onder te brengen op de heistraat.
Wij roepen u op om te luisteren naar het gevoelvan uw inwoners.

Met vriendelijke groet,



rq
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Van: D. Heringa <dheringa@jole.nl>
Verzonden: woensdag 20 april 2OL6I2:56
Aan: Gemeente Waalre
Onderwerp: MC

Geachte gemeente bestuur,hierbij wil ik u melden dat ik me ernstig zorgen maak over uw plannen om zo dichtbij
mijn woning een AZC te plannen.De ongeveer enige vreugde in mijn leven overgebleven nl. de natuur,rust en
vrede zou in een klap verdwenen zijn.Mijn familie woont niet in de buurt,wandelen en iedere keer weer langs dat
centrum moeten (met ruzies,gelantefant,verveling) schrikt mij af......Wat blijft er over van Waalres groen
fontein?Gat van Waalre is ook al voor de helft volgebouwd! Ik hoop dan ook erg dat U een ander pad gaat volgen(
die er wel zijn) hoogachtend

Met haftelijke groeten

1
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Van:]
Verzonden: woensdag 20 april 2OL6 L3:L9
Aan: Gemeente Waalre <gemeente@waalre.nl>
CC: Opva ngvluchte lingen <Opva ngvluchtel ingen @waa lre. nl>
Onderwerp: azc Heistraat nee

Goede Middag ik woon hier 22jaar en wiilde Graag Rustig blijfen
Wonen . Met geen vremde vlugtelingen . Daar er bij de Volmolen Pla ats,s Genoeg is , Vraag ik bij
Deze en de andere die hier wonen , Doet U aub de Moeite voor niet Heistraat . Mensen We krijgen
er Last van ? Bij voorbaat Dank .
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Van:
Verzonden: woensdag 20 april 201,6 2L:54
Aan: Gemeente Waalre <gemeente@waalre.nl>; Opvangvluchtelingen
<Opvangvluchtelingen@waalre.nl>
Onderwerp: Opva ng asielzoerkers

Geachte heer/mevrouw,

De gemeente Waalre is voornemens om 300 asielzoekers op te vangen in een asielzoekerscentrum.
Mogelijkelocatieszijn2xtenzuidenvandeHeistraatenophetoudehonkbalveld. Hetiste
begrijpen dat de gemeente ook zijn bedrage moet leveren aan de opvang van vluchtelingen, echter
de opvang van 300 mensen lijkt ons in een klein dorp als Waalre erg veel. Omdat het COA de centra
niet kleiner wil dan 300 is door de gemeente Waalre gekozen voor 300 asielzoekers, echter elders in
Nederland is al gekozen voor kleinere centra met elders een grotere locatie ( bv. in het nabij gelegen
Eindhoven ?). Ons voorstel zou zijn 44 statushouders en 67 asielzoekers in Waalre.

Opvang van statushouders heeft veel minder invloed op de leefbaarheid in onze kleine gemeente en
op die manier kan Waalre op een meer humane manier bijdragen aan de opvang van vluchtelingen.
We begrijpen dat het zoeken van geschikte woningbouw een probleem is, maar is al gekeken naar
verbouwen van leegstaande kantoorruimtes? Tot nu toe is daar, ons inziens, onvoldoende
onderzoek naar gedaan. Bovendien kunnen nieuwe woningen tegenwoordig snel gebouwd worden.

Wij wonen op de Eekhoornlaan en hebben bezwaar tegen zoveel asielzoekers dichtbij ons huis.

Dus kies voor kleinere locaties voor asielzoekerscentra, gezien de grootte van de gemeente
bijvoorbeeld maximaal L00 asielzoekers.
Of kies voor opvang van. veel minder, status houders. Dat vergt meer inspanningen en
kosten van de gemeente, maar heeft veel minder invloed op de leefbaarheid in onze kleine
gemeente.

Wat ons betreft zou een geringe toename van de gemeentelijke belastingen om de extra kosten van
statushouders te bekostigen een goed alternatief zijn.

a

a
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Het contact formulier op straling.gemeentewaalre.nl is verzonden met de volgende gegevens

Naam:
Ad res:
Postcode:
Plaats: Waalre
Telefoonnummer:
E-mailadres:
Vraag: Geachte lezer,

Onlangs hebben we vernomen dat er aan de Heistraat wordt gedacht als mogelijke locatie voor een
AZC van maximaal 300 personen.
Ons inziens is deze locatie buitengewoon ongeschikt en wel door 2 redenen. Ten eerste zal de
overlast bij De Meeris nog verder toenemen, daar waar we hier in de zomermaanden nu al veel last
(herrie, rommel) van 'toerisme' ondervinden. Nog eens 300 personen op korte afstand erbij, die
veelal weinig om handen zullen hebben, zal desastreus zijn voor de rust van de direct
omwonenden. Ten tweede hebben alle omwonenden van De Meeris bij de koop een clausule
ondertekend dat we de komende 5 jaar onze woning niet mogen verkopen. Bovendien zal er ook
een impact zijn op de huizenprijzen van de buurt, waardoor verhuizen sowieso niet aantrekkelijk
meer zal zijn. Als deze locatie daadwerkelijk overwogen wordt als zijnde 'geschikt', dan zou ik me
graag willen laten uitleggen hoe de gemeente de overlast voor de omwonenden gaat voorkomen.
Het is een illusie dat een extra dagelijks controle rondje met de politieauto rondom het water het
probleem zal voorkomen.

In afwachting van uw reactie,
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College van Burgemeester en Wethouders
gemeente Waalre en Raadsleden

Waalre,21 april 2016

Betreft I AZC Waalre Noord

Geachte college en raadsleden,

Als direct omwonende van Waalre Noord, heb ik met verbazing kennisgenomen van het
voornemen om in Waalre Noord een AZC te openen.

Op 31 maart is er een raadsinformatieavond gehouden in'T Hazzo en tijdens deze bijeenkomst is
e.e.a toegelicht. Als direct omwonende zijn wij niet persoonlijk uitgenodigd, maar had ik als
bewoner de uitnodiging omtrent deze informatie avond uit de Schakel moeten vernemen. lk ben
zeer verontwaardigd dat dit op deze manier is gebeurd. Een normale manier van communiceren
kun je dit niet noemen. Het verbaast met dan ook niets dan dat het college terugkijkt op een
bijzondere avond. Daar kijk ook op terug: "heel bijzonder".

Dat gemeentes in Brabant iets moeten doen aan de vluchtelingen opvang is wel duidelijk. Alleen
wat mij volstrekt niet helder is, is dat de provincie een taakstelling bij de gemeente Waalre legt om
statushouders te huisvesten maar het het college voor een totaal ander aanpak kiest. Waarbij het
op de dag van vandaag voor mij nog steeds een raadsel is waarom er voor deze aanpak gekozen
is.

Uit informatie die gedeeld is op 19 april j.l blijkt namelijk dat de woningbouw coöperaties 1330
woningen bezitten in Waalre, daarvan zijn er 108 woningen van bewoners gewisseld in 2015. Uit
deze cijfers blijkt ook dat er maar liefst een beschamende 4 woningen verhuurd zijn aan
statushouders. Waar was het college in 2015 met haar beleid over asielzoekers en statushouders?
Hieruit blijkt een totaal gebrek aan regie vanuit het college. Kennelijk is dit ook bij u ingedaald en
heeft u nu een stap naarvoren gezeT, echterin mijn optiekeen totaalverkeerde aanpak, waarbij
het aspect huidige inwoners, veiligheid en ontwrichting van een buurt compleet is genegeerd.

Met de bovenstaande kennis houdt het argument van het college " er zijn geen woningen" totaal
geen stand. lk raad u aan om eens te kijken hoe andere gemeentes dit probleem oppakken en
neem dan een voorbeeld aan de gemeente Eersel. Eersel kiest duidelijk voor het beleid van de
provincie en gaat tien woonunits plaatsen voor statushouders. Ook kiest deze buurgemeente voor
een spreiding binnen de gemeente om de leefbaarheid te garanderen. Waarom zou de gemeente
Waalre ook niet voor deze aanpak kunnen kiezen ?

Blijkbaar heeft het college een andere agenda gekozen en komen ze tot een compleet onlogische
keuze voor een AZC.



Deze keuze, welke in strijd is met de visie van de provincie Noord Brabant, heeft een ongelofelijke
impact op de buurt rondom het geplande MC in Waalre Noord. De keuze van deze locaties is ook
zeerongewoon en bizarte noemen;de aspecten van logistiek, veiligheid en leefbaarheid zijn
kennelijk zo afgewogen dat deze goed zijn bevonden. De informatie die ik heb gekregen van het
COA bevestigen mijn sterke twijfels over deze locatie. Om er een paar te benoemen: het heeft
maar l smalle toegangsweg welke ook nog doodloopt, er is geen politiebureau in de wijde
omgeving (aanrijdtijden en fysieke locatie), en laten we maar niet spreken over het risico van een
drenkeling in het gat van Waalre. Maar blijkbaar zijn ook deze argumenten ingecalculeerd in de
visie van het college. lk neem ook aan dat het voltallig college haar verantwoordelijk zal nemen als
êénvan deze aspecten zal falen. Ook de toekomstige hangplekken die gaan ontstaan in de
bossen en in de buurt zal niet bevorderlijk zijn voor het leefgenot voor mij als buurtbewoner.

Mijn keuze om in deze mooie gemeente te gaan wonen is weloverwogen genomen, waarbij ruimte,
groen en dorpse uitstraling een belangrijke argument is geweest om hier in dit dorp te investeren.
Na een aantaljaren was het duidelijk dat de uitbreiding van Hoogh Waalre en het industrieterrein
het Broek een feit zal worden. Een logische keuze om de taakstelling van het woningprogramma
van de gemeente Waalre en de groei van het dorp te realiseren. De wijk Hoogh Waalre heeft een
hoog ambitie niveau "een bosrijke uitstraling en een dorps karakter". Hetzelfde college heeft nog
meer ambitieuze plannen, de nieuwbouw plannen van Heistraat-Noord zijn op 19 april vol
overtuiging gepresenteerd door wethouder van Dijk.

Wat een ambities van het college, enerzijds een nieuw woningbouwprogramma presenteren en er
tegenover een nieuw AZC plannen. Dit getuigt van een sterke visie en marktkennis, ik ben
benieuwd hoe snel die woningen worden verkochtl

Dit bovenstaande illustreert wederom dat het college de huidige bewoners en de toekomstige
bewoners totaal niet serieus neemt. Vanuit de provincie is op 31 maart j.l. door commissaris van de
koning; de heer van de Donk, een brief naar het college gestuurd over de aanpak van asielzoekers
en statushouders. Naast de aanbevelingen, die het college totaal negeert, krijg ik ook weinig
gevoel bij het volgende citaat van de heer van de Donk "- Draagvlakstrategie en
communicatieparagraaf adviseer ik u ook initiatieven mee te nemen om asielzoeker "een gezicht"
te geven en verbindingen te leggen met uw inwoners -" lk zie van deze aanbevelingen helemaal
niets van terug. Er is nauwelijks communicatie vanuit de gemeente en de communicatie die er is
komt alleen maar vanuit de bewoners. lk neem daarom ook aan, dat het college voorafgaande de
definitieve besluitvorming van 15 mei a.s., de direct betrokken gaat informeren, consulteren en af
te toetsten of er überhaupt wel een draagvlak is binnen deze kleine gemeenschap.

Met vriendelijke groet
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Van:]
Verzonden: vrijdag 22 april201.6 9:OL

Aan: Opvangvluchtelingen <Opva ngvluchtelingen @waa lre.nl>
Onderwerp: AZC

Geacht College,

Met stomme verbazing heb ik kennis genomen van uw beweegredenen om de directe buren van een
mogelijk AZC niet te informeren: deze zouden immers tegen zijn.
Naast de arrogantie waarmee men meent te kunnen bepalen wat wij denken en vinden vindt ik het
meest stuitende dat hiermee volkomen voorbij gegaan wordt aan het mandaat dat waarmee een

college hoort te werken namelijk een gemeente voor de inwoners te besturen. Het college ziet
echter als prioriteit het behagen van het provinciale en rijks bestuur. De eigen inwoners zijn daarbij
alleen maar een hinderl'rjk hobbeltje dat genomen moet worden.

Ook het financiële argument dat ik vernam stuít mij ook zeer tegen de borst en getuigd van een
bijzonder bekrompen visie: een AZC wordt door het rijk (COA) gefinancierd, statushouders door de
gemeente. lk weet niet in welk sprookje u gelooft, maar beide geldstromen komen uit dezelfde
portemonnee, die van de werkende, belasting betalende Nederlander. Het maakt mij, en velen met
mij, dus totaal niet uit via welke poppetjes aan welke projectjes dit zuur verdiende geld besteed
wordt.

Het informatie debat in het provinciehuis bevestigde helaas het beeld dat ik inmiddels heb van het
bestuur in Nederland. Zoals de opmerking van Erik van Merrienboer dat we deze mensen in de

Brainport regio nodig hebben. Deze regio voert de lijstjes aan als het aankomt op intellectuele
prestaties. ln Syrië is het scholingsniveau voor 65Yo van de mensen lager dan de OESO-norm voor
basiscompetentie, het gemiddelde lQ is 83. En dat zijn dan nog de 44% Syrische vluchtelingen,
waarvan gezegd wordt dat deze goed opgeleid zijn. Een aanzienlijk deel is analfabeet.
lk voel me weer voorgelogen.

lk ken in mijn klantenkring uitstekend geïntegreerde lranezen. Joegoslaven en Turken. Maar andere

tijden, a ndere achtergronden.

Het zal inmiddels op het stadhuis duidelijk aan het worden zijn dat Waalre Noord fel tegen een AZC

is. ledereen heeft hier zin eigen redenen voor. Uit de discussies die in de wijk gevoerd worden zijn dit
meestal goede, genuanceerde redenen.
Mijn persoonlijke standpunt hierin is heel eenvoudig: de wereld zou een betere plaats zijn als deze

ondernemende , intelligente vluchtelingen de mouwen zouden opstropen en van hun eigen land een

succes maken. Daar kunnen ze positief bijdragen. Hier zullen het door gebrekkige opleiding, taal
problemen, culturele en religieuze aspecten altijd 2d' rangs burgers blijven. Daar doen we deze

mensen op den duur geen plezier mee.

De geruststellende woorden van de burgemeester dat er op een AZC nooit wat aan de hand is
worden gelogenstraft door een paar vragen links en rechts. ln Vught, waar mijn dochter woont, is het
AZC hermetisch afgesloten om problemen te voorkomen. Een politie functionaris uit Veldhoven
vertelde me dat ze dagelijks moeten uitrukken naar het AZC aldaar. Men secretaresse woont vlak bij

het AZC in Oisterwijk en kan ook het nodige vertellen. Dat schets een heel ander beeld.

Een week de krant lezen laat dagelijks een enorme hoeveelheid problemen met vluchtelingen zien.

Vandaag over uitgebreide diefstal van TV's in een AZC. Gisteren problemen in onderwijs waar
asielkinderen niet mee kunnen komen dan wel zoveel aandacht vragen dat het ten koste gaat van de

opleiding van de overige kinderen op de lokale scholen, meereizende terroristen, deze week ging het
over Boko Haram. Brussel en Parijs hoef ik niet te herhalen.



Ja, er zijn ook wel goede berichten zoals meehelpen met het opbouwen van een corsowagen, maar
dit is een nogal banaal iets in vergelijking met de problemen.

Andere argumenten als de fietsroute, het recreatie gebied rondom het gat van Waalre zijn al door
mijn buurtgenoten genoemd.

lk hoop van harte dat u mijn vertrouwen in de weldenkendheid van de politiek en het gemeente
bestuur kan herstellen en wacht met spanning maar ongerust de nabije toekomst af.

Best regards
Met vriendelijke groet,



T.a.v.: College van Burgemeester en Wethouders en Raadsleden gemeente Waalre

Plaats: Waalre

Datum:23 april2OL6

Betreft: AZC Waalre

Geachte college van Burgemeester en Wethouders en Raadsleden,

Als bewoner van een huis aan de Hooghbeemd, Hoogh Waalre, heb ik met enige frustratie op een
zeer laat moment vernomen dat de gemeente vergevorderde plannen heeft om een AZC in haar
gemeente te plaatsen, waarbij het gebied rond de Heistraat een serieuze optie is. Frustratie omdat
bij navraag in de buurt bl'rjkt dat b'rjna niemand op de hoogte was van een raadinformatieavond
gehouden op 31 maart jongstleden, waarbij dit onderwerp op de agenda stond.

Verdere verdieping in dit onderwerp, gezamenlijk met andere buurtbewoners, leert dat de gemeente
ook geenszins van plan was en is om dit onderwerp vooraf met bewoners te overleggen. lkzelf ben
aanwezig geweest bij het recente overleg tussen een bewonersdelegatie van Waalre Noord en uw
vertegenwoordiging Sylvia Cannemeijer en Jenneke Blanken. Deze bevestigden zonder omwegen
deze laatste constatering. Voor een democratisch land een aparte opstelling van bestuurders en een
ra ad d ie a cte ren a ls volksve rtegenwoo rd igi ng.

Het hele proces en thema roept bij mij vele vragen op waarop ik graag op korte termijn antwoorden
zou krijgen:

1. Door wie zijn de circa 9-10 percelen die in eerste instantie op de lijst stonden aangewezen?
2. Zijn particuliere terreinen ook onderzocht en zo nee, waarom niet?
3. Op basis van welke specifieke criteria zijn de eerste 6 tot 7 locaties afgewezen en door wie?

lk zou graag inzicht krijgen in de argumenten en criteria voor afwijzing van de eerdere
locaties. Bij deze vraag ik deze op.

4. Waarom is de optie van statushouders slechts heel beperkt onderzocht?
5. Waarom zijn heel veel ondernemers met beschikbare terreinen en gebouwen niet gevraagd

mee te denken/werken om de statushouders te huisvesten?
6. Waarom is tot op heden kleinschaliger opvang niet overwogen zoals bijvoorbeeld in Eersel

wordt gedaan?

7. Waarom wordt ingezet op een AZC met 300 mensen, welke een zeer zware belasting is voor
een klein dorp als Waalre?

8. Welke criteria en wegingsfactoren worden gebruikt voor de selectie van het finale perceel?
9. Op welke wijze wordt de petitie meegewogen die door meer dan 95%ovan de bewoners van

de hele wijk Hoogh Waalre en het gebied rond de Fazantlaan en Vossenlaan is getekend?

10. Hoe past de gebiedsvisie, die gepresenteerd is aan de nieuwe bewoners van Hoogh Waalre
bij aankoop van hun woning, te rijmen met de mogelijke komst rran een AZC?

LL. Hoe wordt de veiligheid in de jonge, zéér kinderrijke, nieuwbouwwijk gegarandeerd?



12. Wordt het verkoopbeding op de huizen vrijgegeven aangezien de bestemming drastisch zou

wijzigen t.o.v. van hetgeen was toegezegd t.t.v. aankoop?

13. Welke vergoeding gaat de Gemeente bieden voor planschade die de bewoners van Waalre
Noord lijden m.b.t. de waarde van hun huis?

14. Waarom heeft de gemeente vanaf het eerste overleg in oktober 2015 verder geen actie
ondernomen waardoor er nu opeens zoveel haast is en alternatieven niet goed worden
onderzocht?

Naast deze vele vragen zijn er ook vele argumenten die de locatie Heistraat absoluut ongeschikt
maken voor een grootschalig AZC:

¡ Het l¡gt extreem dicht bij een níeuwe wijk met heel veel erg jonge kinderen.
r De locatie ligt direct langs een doorgaande route naar de middelbare scholen in EHV. Dit is

een bosrijk en in het najaar en de winter een donkergedeelte waar kinderen dagel'rjks langs

moeten fietsen. Het fietspad is slecht verlicht en tevens een doorgaande route naar

Eindhoven.
¡ Het gebied ligt heel dicht bij open water wat volgens de eigen COA criteria niet gewenst is.

o De Heistraat heeft slechts aan één z'rjde ontsluiting, wat betekent dat de aan- en afuoer van

mensen en middelen langs die weg moet, door de nieuwbouwwijk heen.
r Dit gebied heeft reeds veel overlast van jeugd en hangjongeren aan het water.
¡ Nieuwe bewoners van Hoogh Waalre zijn aangetrokken met een totaal andere gebiedsvisie

op de wijk, welke de gemeente nu dreigt te veranderen. Deze w'rjziging zou een andere
koopoverweging hebben kunnen betekenen en ook een andere waarde voor de huizen.

o Bewoners van de nieuwe wijk hebben een verkoopbeding en kunnen in principe zonder
rechterlijke tussenkomst niet zomaar verhuizen.

. Zo'n groot gecentraliseerd AZC geeft een erg grote belasting op de beperkte voorzieningen in

deze kleine wijk.

Deze argumenten en overwegingen kunt u als kennisgeving en input meenemen bij de verdere
besluitvorming. Op alle gestelde vragen verwacht ik binnen de wettelijk gestelde term'rjn een

antwoord, waarvoor bij voorbaat mijn dank.

Met vriendelijke groet,
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Van:
Verzonden: zaterdag 23 april 2016 8:28
Aan: Opva ngvluchtelingen <Opva ngvluchtelingen @waa lre.nl>
Onderwerp: Brief betreft AZC

Geachte college en raadsleden,

Via via hebben wij een aantal weken geleden het nieuws gehoord dat er vlak bij ons woonadres een
mogelijkheid voor een AZC bestaat (heikantstraat). We betreuren het ten zeerste dat we niet
persoonlijk geinformeerd zijn door de gemeente over de eerste bijeenkomst in 't Hazzo in april. Een

dergelijk besluit heeft dermate impact op een wijk en naastgelegen buurt dat dit toch wel op zijn
plaats was. Ook in de Schakel, die wíj altijd lezen, wordt weinig over deze plannen geinformeerd. Het
geeft het gevoel dat het college van Waalre de komst van een AZC helemaal toejuicht omdat dit
politiek handig is, maar niet naar de belangen kijkt van de burgers. Het laatste is ons inziens juist de
taak van de gemeente. Uiteraard zijn we van mening dat we de asielzoekers moeten ondersteunen
waar mogelijk, maar overleg zou hierbij heel fijn zijn. Zeker ook gezien de vele alternatieven die er
zijn (verspreiding in kleinere groepen van de asielzoekers over Waalre, gebruik van huidig leegstaand
vastgoed (woon en bedrijfsmatig), beperking tot de opdracht die de gemeente heeft gekregen van de
provincie, etc. etc.
Zoals u wellicht weet zijn er in februari dit jaar nieuwe, versoepelde, richtlijnen voor opvang
vastgesteld door het COA. Dit biedt de gemeente de gelegenheid om de andere aangewezen locaties
in Waalre opnieuw te bekijken. Mogelijk zijn eerder afgewezen plekken nu wel een optie.

We willen u vragen de situatie en de aanvraag van de provincie nog eens heel kritisch te bekijken en
te zoeken, samen met de burgers, naar een passende oplossing voor zowel de asielzoekers als voor
ons als Waalrenaren.
Wij zijn zo'n 1.,5jaar geleden vanuit raar Waalre verhuisd en hebben juist gekozen voor
de bosrijke omgeving, het dorpse karakter, de rust en de kindvriendelijke omgeving. De komst van
een AZC zal ongetwijfeld een enorme impact hebben op het dorp, zeker gezien de verhouding
asielzoekers/inwoners in Waalre-dorp. Zowel voor de winkels, de omgeving, het straatbeeld, de

drukte in de omgeving, de natuur en ook wat betreft de veiligheid.

We hopen van harte dat u als college luistert naar uw inwoners en ook hun belangen meeneemt in

uw beslissing.

Mocht u verdere informatie wensen, of met ons in gesprek willen, dan staan we daar uiteraard
welwillend tegenover.

Met vriendelijke groet,
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-----Oorspronkelij k bericht-----
Van: ]
Verzonden: maandag 25 april 2Ot6 2t:L5
Aan : Opvangvluchtelingen <Opvangvluchtelingen@waalre. nl >
Onderwerp: Aanwezig 12 mei

Wij zullen aanwezig zijn tijdens de raadsvergadering op 12 mei.

Via deze weg melden wij alvast dat wij het absoluut niet eens zijn met de plannen van het college
om een AZC van ca 300 vluchtelingen recht tegenover ons nieuwe huis te plaatsen aan de
Heistraat. Een opvangcentrum van dergelijke omvang is veel te groot in verhouding tot de wijk/
gemeente. De veiligheid op de fietsroute naar Eindhoven alsmede de openbare ruimte rondom de
Meeris komen hierdoor sterk in het geding.
Daarnaast voelen wij ons door dit college bedrogen door ons mooie plannen van Hoogh Waalre
voor te leggen waardoor wij anderhalf jaar geleden vol overgave een van onze belangrijkste
beslissingen in ons leven hebben genomen om in Waalre te gaan wonen en forse financiële
investering te doen met oog op een mooie toekomst. En wat gebeurt er?
We wonen er nog geen jaar en krijgen nu te maken met een ontwikkeling waar we slapeloze
nachten van hebben en ernstig twijfelen of we wel de juiste keuze hebben gemaakt om met ons
jonge gezin in Waalre te gaan wonen om onze jonge kinderen op te laten groeien.
We beseffen ons terdege dat het vluchtelingen probleem aangepakt moet worden, dit voorstelling
is echter van het college behoorlijk asociaal te noemen; een AZC plaatsen in een nieuwbouwwijk
bij mensen die net in de gemeente zijn komen wonen en hiermee plotseling geconfronteerd
worden.
Het gegeven dat Waalre in het verleden nooit statushouder heeft willen plaatsen en dat nu nog
steeds niet kan of wil kan nu niet worden opgelost door de nieuwste bewoners van de gemeente te
confronteren/ op te zadelen met een azc van ca. 300 vluchtelingen voor de komende 10 jaar. De
belangrijkste periode van ons gezin.



bq

Waalre, 24-4-2Ot6
Onderwerp: Eventuele komst AZC aan de Heistraat

Geachte gemeenteraad,

Vandaag is een petitie aan B&W overhandigd waarin ons ongenoegen en zorg over de
eventuele komst van een AZC is toegelicht. De manier waarop de petitie door B&W is
aangenomen is een aanfluiting voor de gemeente en de democratie. Wijkbewoners die de
petitie met ca.300 handtekeningen overhandigden kregen niet eens de gelegenheíd een
toelichting te geven of de dialoog met B&W aan te gaan.
Via deze weg willen wij ons aanvullend uitlaten over de huidige gang van zaken en de
zorg omtrent de eventuele komst van een AZC naar de Heistraat.

Begin 2014 hebben wij besloten om vanuit Eindhoven naar Waalre te verhuizen. Wij
stonden al enkele jaren tegen betaling ingeschreven in Waalre om zodoende
aanspraak te mogen maken op een nieuwbouwwoning binnen deze gemeente.
Destijds ontvingen wij de plannen van de wijk Hoogh Waalre 't Vervolg en het gebied
rondom de Meeris. Uiteraard waren wij meteen enthousiast. Een schitterende wijk, tegen
de bossen en aan het water, wat wil je nog meer. Met de fiets ben je door de bossen
bínnen een kwartier in de stad. Vanuit het masterplan van de gemeente waren we op de
hoogte gesteld van het feit dat de wijk in de nabije toekomst nog verder zou worden
uitgebreid. Liever niet maar we waren hier wel van op de hoogte.

Op basis van deze gegevens en de toekomstige ontwikkelingen in de wijk hebben wij tot
nog toe het belangrijkste besluit in ons leven genomen en ons huis in Eindhoven
verkocht voor de aankoop van een nieuwbouwwoning in Hoogh Waalre 't Vervolg. Dit zou
voor ons de plek zijn waar we onze kinderen op willen laten groeien. Uiteraard heeft dit
besluit ook enorme financiële consequenties gehad. De vorige woning is met een flink
verlies verkocht en al onze overgebleven spaarcenten hebben we in ons nieuwe huis
gestoken' Dat was het ook op dat moment allemaal waard aangezien we hier onze
toekomst zagen liggen.

Wat denk je dat er dan gebeurt wanneer je in de krant moet lezen dat het college heeft
besloten medewerking te verlenen aan de komst van een AZC ter grote van ca. 300
vluchtelingen nagenoeg recht tegenover je nieuwe woning? Nou je droom spat dan
behoorlijk uit elkaar kan ik je vertellen.

We wonen nu vanaf juni in Waalre en ontvangen van de gemeente meerdere keren per
jaar een brief waarin wij als bewoners worden verzocht om gezamenlijk het gebied
rondom de Meeris schoon te houden d.m.v. schoonmaakrondes, dergelijke gezamenlijke
acties zouden volgens de gemeente ook de betrokkenheid in de wijk vergroten,
Het lukt de gemeente echter niet ons vooraf te informeren over een zaak die vele malen
belangrijker en ingrijpender is dan het opruimen van lege bierflessen en zwerlafval wat
gewoonweg een taak van de gemeente hoort te zijn.
Nee, het verhaal m.b.t, de eventuele komst van het AZC heeft een politieke ladlng waar
het college haar voordeel uit probeert te halen over de rug van de nieuwe bewoners en
het liefste jongetje van de klas probeert te zijn. De gemeente hoopt via deze weg
onderuit te komen aan haar plicht m.b.t. het plaatsen van statushouders. Het feit dat de
gemeente Waalre in het verleden te weinig aan het asielbezoekers beleid heeft gedaan
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kan niet betekenen dat de nieuwe bewoners van Waaire daar nu de dupe van worden.
Bespaar me de reacties m.b.t. humaniteit, hoe goed we het hier in Nederland hebben en
dat de het college een beroep doet op haar bevolking. Dat er een probleem is m.b.t. het
huisvesten van vluchtelingen zijn wij ons terdege van bewust, maar net van een
dergelijke omvang in een betrekketijk kleine wijk.
Een AZC plaatsen op een plek waar mensen net een nieuw bestaan opbouwen en daar
fors in hebben geÏnvesteerd op basis van plannen die de gemeente hen heeft
voorgehouden is onacceptabel. De gemeente heeft door deze werkwijze informatie voor
de huidige bewoners van Hoogh Waalre t Vervolg achtergehouden waardoor zij n¡et een
juiste afweging hebben kunnen maken om hier te komen wonen.

Naar aanleiding van bovenstaand betoog hierbij aanvullende een opsomming waarom de
Heistraat geen geschikte locatie is voor een AZC.

- Het betreft een jonge wijk met hele jonge kinderen. Bewoners van dit gebied
hebben bewust voor deze locatie gekozen (rust en veiligheid) op basis van
plannen die gemeente hen heeft voorgehouden.

- De fietsroute naar Eindhoven heeft al niet een veilig gevoel, bij de komst van een
AZC durft niemand meer van dit fietspad gebruiken te maken. Het is echter een
belangrijke fietsverbinding tussen Waalre en Eindhoven.

- Nu al doet de gemeente een beroep op haar nieuwe inwoners om het gebied
rondom de Meeris schoon te houden voor recreatie. In de zomer is er al heel veel
overlast van mensen die er verblijven. Wat denk je dat er gebeurt wanneer 3OO
vluchtelingen rondom de plas gaan zitten?

- De Heistraat is de enige/ belangrijkste ontsluiting voor het AZC. Deze weg krijgt
een heel ander karakter wanneer hier continu vluchtelingen wandelen en extra
auto en vrachtverkeer krijgt te verwerken. De veiligheid van voornamelijk jonge
kinderen komt hierdoor in het geding. De toegangsweg is daarnaast niet
ontworpen om dergelijk zwaar verkeer te ontsluiten.

- Een AZC van een dergelijke omvang zal angst inboezemen, dit zal de integratie
met de omgeving juist stagneren.

Wij vragen u af te zien van het voorstel voor de komst van een AZC aan de Heistraat en
verzoeken de gemeenteraad een andere passende oplossing voor het
vluchtelingenprobleem binnen Brainport voor te dragen.

In hoop u hiermee voldoende te hebben geTnformeerd, veftrouwen wij op een goede
afloop.

Hoogachtend,
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-----Oorspronkelijk bericht-----
Van:l
Verzonden: dinsdag 26 april2016 19:30
Aan: Opvangvluchtelingen <Opvangvluchtelingen@waalre.nl>
Onderwerp : Aanmelden toehoorder

Hallo,

Ik wil mij graag aanmelden als toehoorder voor de vergadering op 12 mei.
Ik ben sterk van mening dat opvang niet past in een bos omgeving (optie Hoogh Waalre). Dit zal
integratie zeker niet bevorderen.

Graag wil ik op de hoogte blijven van ontwikkelingen.

Met vriendelijke groet,



Ztl

Naam:
Adres:
Postcode:
Plaats: Waalre
Telefoonnummer:
E-mailadres:
Vraag: Heb begrepen dat er vluchtelingen komen op het voetbalveld van Waalre daar waar de
honkbal heeft gezeten .

Mijn zorgen zijn dat de kinderen dan ook naar de Wilderen gaan op zich geen probleem . maar hoe
gaat het met onze veiligheid en dat van onze kinderen . kinderen worden doodgeslagen en beroofd
door vluchtelingen , ze zoeken ruzies en vechten zie het bij mijn andere zoon op school wel . dat
die mensen geholpen moeten worden is een goede zaak maar wordt er ook aan onze veiligheid en
aan ons eigendommen gedacht ..
Als hier niet goed op wordt gereageerd door de regering en gemeente 's ontketen je een oorlog .

De Nederlanders willen zich in eigen land ook veilig en THUIS voelen .
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--- --Oorspron kel ij k bericht-----
Van : Gemeente Waalre Imailto : noreply@ http ://www. waalre. n l/]
Verzonden: zondag 1 mei 2016 19:32
Aan : Opvangvluchtelingen <Opvangvluchtelingen@waalre.nl >
Onderwerp : Contactformul ier opva ng vluchtel ingen

Het contact formulier op straling.gemeentewaalre,nl is verzonden met de volgende gegevens

Naam:
Adres:
Postcode:
Plaats: Waalre
Telefoonnummer:
E-mailadres:
Vraag: Geachte medewerker,

Wat mij enigszins verbaast is dat wij als omwoners niet persoonlijk een brief hebben ontvangen
over de te onderzoeken plaatsen voor een AZC.
Al enkele weken heb ik geen Schakel ontvangen en toevallig hadden wij het er nu over met enkele
buren. Ook oa een mevr die woonachtig is bij Het Gat van Waalre blijkt zich sterk te maken dat die
buuft geen AZC gaan krijgen. Ik kan me toch niet voorstellen dat dmv een paar handtekeningen
zo'n lokatie weggevaagd wordt. Waarom geen verdeling? Onze vrees is dat we straks hier zitten
met 300 ( welkome) vluchtelingen in onze voortuin waar kinderen behoren te spelen en geen
"ouderen" gaan hangen. Neemt u deze vrees maar weg van ons. Dat hopen wij die avond 12 mei
ook te horen. En niet dat een buut met grotere huizen pruttelen en daarom geen AZC krijgen.
Want zet ze dan bv maar bij de Boerenbond vlakbij de Lissenvenlaan.
Ook het gebouw bij de Shellpomp staat al vanaf de oplevering leeg, is dat geen optie? Er zoveel
leegstaande panden in Waalre.
Ik bedenk ook maar wat, maar u begrijpt dat ik me alleen maar zorgen maak dat de hardroepers
hopelijk nu niet geweerd worden in uw beslissing en vanzelfsprekend het honkbalveld gekozen
wordt.

Vriendelijke groet,


